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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 30 czerwca 2021 roku 

Numer: 25 / 2021 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: zalewania ulicy abp. Antoniego Baraniaka wodą opadową i powstawania 

rozlewiska  

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 roku, poz. 713 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2020 roku, poz. 6997), uprzejmie proszę 

o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Od dłuższego czasu fragment ulicy abp. Antoniego Baraniaka (przy centrum handlowym 

Galeria Malta i u zbiegu z ulicą Katowicką) zalewany jest wodą opadową, która nie odpływa 

do kanalizacji, lecz przez dłuższy czas pozostaje na ulicy tworząc rozlewisko. Stan ten 

utrudnia albo uniemożliwia korzystanie z jezdni, powoduje znaczne zagrożenia 

bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz jest istotnym zagrożeniem dla infrastruktury drogowej. 

Ponadto stanowi uszczerbek dla funkcjonalności i estetyki tej części Poznania.  

 

Według przekazywanych relacji sytuacja ta istnieje od wielu lat. Problem ten jest szczególnie 

dotkliwy i niebezpieczny przy obfitych opadach deszczu, do jakich dochodzi w ostatnich 

latach w naszym mieście, i to nie tylko przy tak katastrofalnych opadach, jak w dniu 
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22 czerwca 2021 roku. Niestety pomimo wielokrotnych przypadków zalewania, do dzisiaj nie 

udało się doprowadzić po poprawy sytuacji w tym miejscu.  

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) jakie są przyczyny zalewania ulicy abp. Antoniego Baraniaka wodą opadową, która nie 

odpływa do kanalizacji, lecz przez dłuższy czas pozostaje na ulicy tworząc rozlewisko, 

 

2) dlaczego pomimo powszechnej znajomości problemu zalewania ulicy abp. Antoniego 

Baraniaka wodą opadową i powstawania rozlewiska nie udało się dotychczas 

doprowadzić do poprawy sytuacji, 

 

3) czy byłoby możliwe, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe trwałe 

rozwiązanie problemu zalewania ulicy abp. Antoniego Baraniaka wodą opadową 

i powstawania rozlewiska. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


